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AUDITCOMMISSIE  
19 januari 2022  

 
Aanwezig: 
D.H. Meuwissen   D66 (voorzitter) 
R.J.E.J. Jans    CDA 
N.C. de Lange    PvdA-GroenLinks 
L.J.M. Timmermans   VVD 
M.W.P. Vromans   Gemeentebelangen 
 
M.F.H. du Maine   Wethouder 
D. Meeuwissen   BDO 
N. van Engelen   BDO 
G.A.F. van der Doelen  Regisseur P&C  
J. Gerritse    Interne auditor 
P. van Lindt    Adjunct-directeur  
S. Ruiter    Teamleider Business Control 
J. Deneer    Griffier (technisch voorzitter) 
 
Afwezig:  
 
 
1. Opening 
De voorzitter opent de vergadering om 20.02 uur. Er wordt kennis gemaakt met dhr. Gerritse, die 
sinds kort als interne auditor aan de slag is bij de gemeente Vught.  
 
2. Vaststellen agenda en besluitenlijst 
De commissie stelt de agenda ongewijzigd vast. Er zijn geen wijzigingen op de besluitenlijst. N.a.v. 
de besluitenlijst meldt de voorzitter dat de pilot met de methode Duisenberg binnenkort opgepakt 
gaat worden. Dit doet de voorzitter samen met dhr. De Lange. De griffier ondersteunt bij de 
uitvoering van de pilot. 
 
3. Mededelingen 
Dhr. Meeuwissen (BDO) deelt mee dat deze week de jaarlijkse benchmark van BDO is verschenen. 
De griffier zal de raad informeren over de benchmark. BDO meldt dat de benchmark laat zien dat 
de financiële uitgangspositie bij de gemeente Vught goed is.  
 
4. Ter opiniering 
 
4.1 Managementletter 2021 
Dhr. Van Engelen (BDO) geeft een korte toelichting op de managementletter 2021, die is opgesteld 
n.a.v. de interim-controle die de accountant heeft uitgevoerd. Hij meldt dat de samenwerking met de 
ambtelijke organisatie soepel verloopt. In de managementletter richt de accountant zich op mogelij-
ke verbeterpunten in de bedrijfsvoering en de processen die zijn onderzocht in het kader van de 
controle van de jaarrekening. Omdat BDO recent is gestart als de controlerend accountant voor de 
gemeente Vught, dient de uitgevoerde interim-controle te worden gezien als een nulmeting. BDO 
beoordeelt de interne beheersing over het algemeen als voldoende. De voornaamste conclusies en 
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aanbevelingen zijn door BDO in een dashboard samengevat (blz. 5 van de managementletter). De 
adviezen van BDO voor o.a. de significante processen en ICT zijn bij de ambtelijke organisatie in 
beeld.  
 
4.2 Update rechtmatigheidsverantwoording 
Dhr. Meeuwissen (BDO) meldt dat de Tweede Kamer de stemming over het wetsvoorstel heeft 
opgeschoven. Publicatie van notities van de commissie BADO en het Rijk laat ook op zich wachten. 
De commissie besluit de update rechtmatigheidsverantwoording door te schuiven naar een volgende 
vergadering.  
 
5. Rondvraag en sluiting 
Dhr. Van der Doelen meldt dat het Rijk € 0,4 mln subsidie heeft toegekend voor het zwembad. De 
raad is middels een raadsinformatiebrief hierover geïnformeerd. Deze middelen lopen via de begro-
ting van Vught, zowel de inkomsten als de lasten stijgen met € 0,4 mln. Omdat Burap-2 de laatste 
mogelijkheid was om de lopende begroting te wijzigen, zou dit bij de jaarrekeningcontrole kunnen 
resulteren tot een opmerking van de accountant vanwege de overschrijding van het door de raad 
vastgestelde financiële kader. Met BDO is afgesproken dat zo’n opmerking achterwege kan blijven, 
mits de auditcommissie hiermee instemt. De commissie stemt unaniem in met de aanpassing van het 
financiële kader t.b.v. de subsidie voor het zwembad.  
 
Dhr. Vromans is benieuwd of de gunning van de opdracht voor de mobiliteitsvisie aan Accent en 
Connect tot een onrechtmatigheid gaat leiden omdat er geen concurrentiestelling is geweest. De 
ambtelijke organisatie gaat dit na.  
 
Wethouder Du Maine vraagt aandacht voor de infographic over de Begroting 2022. Daarnaast is er 
ook een webversie van de Begroting 2022 gepubliceerd. Afgesproken wordt dat de commissieleden 
hierop schriftelijk feedback geven.   
 
De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering omstreeks 21.00 uur.  
 
 
 
 
de griffier,     
drs. J.A. Deneer 
 
 
 
 
de voorzitter, 
Drs. D.H. Meuwissen 
 


